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Protokoll fort vid sammanträde för gymnasienämnden för Lapplands Gymnasium 

Tid 
Plats 

Närvarande 

onsdagen 16 september 2015, klockan 10.00 
Bokenskolan, Jokkmokk, sal 237 

Eva Eriksson (s) Gällivare 
Karl-Erik Taivalsaari (v) Gällivare 
Bernt Nordgren (ns) Gällivare 
Linda Jonsson (v) Pajala 
Åke Johdet (s) Pajala 
Hanna Rannerud (s) Kiruna 
Birgitta Siljelöf (s) Jokkmokk 
Peter Lagerqvist (mp) Jokkmokk 
Sven Holmqvist (s) Jokkmokk 

Övriga deltagande Bert-Olov Ström 
Per Wennebjörk 
Peter Axelsson 

gymnasiechef Lapplands gymnasium 
bitr. gymnasiechef 
rektor, Välkommaskolan, § 89 

Underskrifter 

c 

Ordförande 7. 
Åke Johdet 

Sekreterare ... , 
Per Wennebjörk 

Justerare . (J. /Å (j. ($41. .£?/. tj. 
Birgitta Siljelöf 

Justerare 
Hanna Rannerud 
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§ 78 Sammanträdets öppnande 
Gymnasienämndens ordförande Åke Johdet öppnar mötet och hälsar alla välkomna. Kort 
presentation gjordes då ett par ledamöter är med för första gången. 

§ 79 Val av två justerare 

Gymnasienämnden beslutar 
att välja Birgitta Siljelöf och Hanna Rannerud till justerare. 

§ 80 Förslag till dagordning 
Dagordning är utskickad i samband med kallelsen till sammanträdet. 
Övriga frågor enligt § 96 anmäldes och lades till i dagordningen. 

Gymnasienämnden beslutar 
att godkänna dagordningen med ovanstående tillägg i § 96 

§ 81 Delgivningar 
Gymnasiechefen redovisar delgivningarna. 
* Projektledare till VINNO V A-projektet iDAG är tillsatt, tjänsten är på 50 %. 
* En ansökan om att få vara försöksområde för fj ärrundervisning som även omfattar våra fyra 

medlemskommuner skickas in till Skolverket. 
* Ett överklagande av en tjänstetillsättning har gjorts till förvaltningsrätten och förvaltningen 

har sänt in ett yttrande till förvaltningsrätten denna vecka. 
* Ett beslut har kommit för kännedom från Skolinspektionen med ett nej till Rymdgymnasiet i 

Kiruna, gällande deras ansökan om att få starta ett yrkesprogram. 

Gymnasienämnden beslutar 
att lägga delgivningarna till handlingarna 

§ 82 Delegationsbeslut 
Gymnasiechefen presenterar delegationsbesluten enligt Bilaga 1. Delegationsbesluten följer 
delegationsordningen. Aktualiserades också att ytterligare insatser behövs för att vi ska kunna 
rekrytera behöriga lärare inom flera ämnesområden. 

Gymnasienämnden beslutar 
att lägga informationen om delegationsbesluten läggs till handlingarna 
att förvaltningen tar fram ett förslag till arbetsgång för rekrytering till 

oktobersammanträdet 
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§ 83 Delårsbokslut 
Gymnasiechefen presenterade det utskickade delårsbokslutet för första halvåret 2015. 
En prognos för det ekonomiska resultatet pekar på +3,5 Mkr för hela året - detta kan 
förändras om IKE, interkommunala ersättningar, för Åkl påverkas av sökbilden. 

Noterades att resultatutvecklingen i Öppna jämförelser är positiv i jämförelse med 2008 och 
framåt. 

Gymnasienämnden beslutar 
att lägga informationen till handlingarna 

§ 84 Visionen for Lapplands Gymnasium 
Gymnasiechefen visade ett upplägg för hur visionen för Lapplands Gymnasium ska kunna se 
ut och som denna gång föreslås vara i digitalt format och innehålla de fyra hörnstenarna från 
den befintliga visionen. Upphandling kan påbörjas för att färdigställa arbetet. 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen arbetar med visionen enligt förslaget och att resultatet kan presenteras vid 

decembernämnden 

§ 85 Nytillkommande ungdomar - organisation, finansiering 
Gymnasiechefen presenterade förslag på hur vi ska kunna ta emot nytillkommande ungdomar 
på organisatorisk- och finansiell nivå. Ett samarbete mellan våra fyra kommuner vad gäller 
lösningar förordades och lyfts i respektive kommun av medverkande politiker. 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen utreder om det är möjligt att klara uppdraget om även ungdomar som idag 

kommer i kläm i regelverket erbjuds plats i organisationen. Beslut kan sedan fattas vid 
gymnasienämndens sammanträde i oktober. 

§ 86 Enheternas utvecklingsplaner 
En sammanfattning av inkomna synpunkter på hur enheternas utvecklingsplaner ska skrivas 
togs upp. Detta har föreslagits efter visionsdag i mars och nämndssammanträdet i juni. 

Gymnasienämnden beslutar 
att utvecklingsplanerna för enheterna utformas enligt den föreslagna mallen och som 

presenteras vid decembersammanträdet 
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§ 87 Elevresultat 
Gymnasiechefen presenterade en sammanställning av enheternas elevresultat för läsåret 
2014/2015 i form av meritvärden samt andelen elever som klarat gymnasie- respektive 
yrkesexamen. 

Särskilt uppmärksammades nämnden på positiva resultat på enheterna 2 och 3 på 
Välkommaskolan samt att Bokenskolan och enhet 4 på Välkommaskolan ombeds förklara 
sina resultat närmare. Laestadiusskolan har kvar att redovisa resultat. 

Gymnasienämnden beslutar 
att uppdra till förvaltningen att göra en återkoppling till enheterna utifrån de redovisade 

resultaten 

§ 88 Rektorernas arbetstid 
Birgitta Siljelöf har lyft frågan om rektorernas arbetstid, detta aktualiserades speciellt vid 
"Aktuell skolpolitik" i ett pass med Helen Ärlestig, Umeå univ. som gjort intervjuer av 
rektorer i sina undersökningar kring skolledarskap. Det är vanligt bland de rektorer som 
deltagit i undersökningen att de har alldeles för många arbetstimmar varje vecka. En sak som 
togs upp var "måste man ha möten så ofta"? Särskilt vanligt med mycket "övertid" ser det ut 
att vara bland kvinnliga chefer. 

Många rektorer gör väldigt många arbetsuppgifter där de "servar" andra yrkesgrupper och 
eleverna inom skolan och de tenderar att inte hinna med sina andra rektorsspecifika uppgifter. 

Det har också tillkommit många nya arbetsuppgifter som huvudmännen tidigare i en del fall 
utfört t.ex. brandsyn, tillsyner av olika slag m.m. Mycket som inte har med det pedagogiska 
ledarskapet, eller skolans ordinarie verksamhet att göra. 

Frågor som nämnden tog upp i anslutning till detta: Hur ser arbetssituationen för rektorerna ut 
på olika enheter? Vilken servicepersonal finns det? Vilka krav ska förvaltning och politik 
ställa på leveranser av uppgifter? 

Inom Lapplands Gymnasium pågår en utbildningsinsats med ledarutveckling under tre år med 
bistånd från LKAB akademin för rektorerna, där det bland annat handlar om att jobba med 
rätt saker och inte göra allt möjligt servicejobb åt sina medarbetare som inte ingår i uppdraget. 

Gymnasienämnden beslutar 
att "Nämnden uppmärksammar rektorerna på vikten av att arbeta med rätt saker och ser till 

så att återhämtning sker i tillräcklig omfattning" 
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